
 

 

 

LÄÄNE-VIRU OMAVALITSUSTE LIIT 
 

 

ÜLDKOOSOLEKU PROTOKOLL 

 

Kadrinas         30. august 2024 nr 8 

 

Koosolek algas kell 9.00, lõppes kell 11.40. 

 

Koosolekut juhatas juhatuse esimees Einar Vallbaum. Protokollis tegevjuhi ja juhatuse assistent 

Riina Must. 

Koosolekust võtab osa kaksteist üldkoosoleku liiget (või asendusliiget): Veiko Veiert, Triin 

Toming, Madis Viise, Kairit Pihlak, Triin Varek, Peep Vassiljev, Maido Nõlvak, Riho Tell, Evelin 

Poolamets, Ainar Sepnik, Einar Vallbaum ja Indrek Keskküla. 

Osalejate ja külaliste registreerimisleht lisatud protokollile. 

 

Päevakorras: 

1. Omavalitsuste ja avaliku sektori energialahendused. Ettekanne: Robert Kutsar Enefit AS 

avaliku sektori energialahenduste konsultant 

2. Rakvere haigla rahastamisest ja õdede õendusalase rakenduskõrgharidusõppe läbiviimise 

koostöölepinguga liitumisest. Kutsutud: Aktsiaseltsi Rakvere Haigla juhatuse esimees Ain 

Suurkaev. 

3. VIROL büroo struktuuri muutmine. 

4. DMO 2025 sihtfinantseering. Turismikoordinaator Maie Urbas. 

5. Kesk-Eesti arengulepe. 

6. Informatsioon ja koosolekul algatatud küsimused. 

 

Vallavanem Kairit Pihlak tervitab kolleege ja külalisi ning annab ülevaate Kadrina valla 

olulisematest sündmustest ja investeeringutest. 

 

1. Omavalitsuste ja avaliku sektori energialahendused 

Kuulati Enefit AS avaliku sektori energialahenduste konsultant Robert Kutsarit ja 

energialahenduste juht Tanel Lillesaart. 

Ettekanne leitav protokolli lisamaterjalides. 

26.septembril toimub Enefit AS energialahenduste teemaline infoseminar. 

Enefit AS esindajad saadavad valdadele nende kliendihaldurite kontaktid. 

Küsimusi esitasid Peep Vassiljev, Maido Nõlvak, Indrek Kesküla ja Riho Tell. 

Info võeti teadmiseks. 

 

2. Rakvere haigla rahastamisest ja õdede õendusalase rakenduskõrgharidusõppe läbiviimise 

koostöölepinguga liitumisest 

Kuulati Aktsiaseltsi Rakvere Haigla juhatuse esimees Ain Suurkaevu, kes tutvustas õendusõppe 

korraldust ja koostööleppe sisu. 

Toimub arutelu Rakvere haigla rahastamise ja õendusõppe koostöölepingu teksti sõnastamise osas. 

Sõna võtsid ja küsimusi esitasid Indrek Kesküla, Veiko Veiert, Einar Vallbaum. 

Ain Suurkaev - oluline on, et kohalik kogukond teaks ja väljendaks oma toetuste haiglale. 

Ain Suurkaev annab VIROL liikmetele teada, et Rakvere Riigigümnaasiumis on sellest 

õppeaastast, Rakvere haigla baasil, võimalik valida meditsiinisuunaline valikmoodul. 



Otsustati: liituda mitterahalise partnerina õendusalase rakenduskõrgharidusõppe korraldamisega 

Rakvere haigla baasil ja sõlmida koostööleping ning võtta vastu otsus nr 15 „Koostöölepingu 

sõlmimine”. 

Otsus võeti vastu ühehäälselt. 

 

Juhatuse esimees Einar Vallbaum tõstatab küsimuse Rakvere haigla rahastamise teemal. 

Otsustati: korraldada Rakvere haigla rahastamise teemal eraldi arutelu 16. septembril.  

 

3. VIROL büroo struktuuri muutmine 

Tegevjuht Monika Ehand tutvustab VIROL büroo struktuuri muudatusi ja otsuse eelnõu. 

Otsustati: kinnitada Lääne-Viru Omavalitsuste Liidu büroo struktuur ja töökohtade koosseis ning 

võeti vastu otsus nr 16 “ Lääne-Viru Omavalitsuste Liidu büroo struktuuri ja töökohtade 

koosseisu kinnitamine”. 

Otsus võeti vastu ühehäälselt. 

 

4. DMO 2025 sihtfinantseering 

Kuulati turismikoordinaator Maie Urbast, kes andis ülevaate DMO tegevustest ja 2025 aasta 

rahastusvõimalustest. MKM ja EIS 2025. aasta rahastusele on vaja leida omaosalus. Maie Urbas 

annab teada, et kuni 2024. aasta oktoobri kuuni on omavalitsustel võimalus tulla projekti 

partneriks. Partneritena osalevad Narva linn ja Rakvere linn. 

Maie Urbas teavitab VIROL liikmeid, et Rakvere Riigigümnaasiumis on sellest õppeaastast, 

võimalik valida ka elamusmajanduse turismisuunaline valikmoodul. 

 

Info võeti teadmiseks ja otsustati, et oktoobrikuu üldkoosolekul tutvustatakse DMO 2025. aasta 

rahastustaotlust ja tegevuskava. 

 

5. Kesk-Eesti arengulepe 

Regionaalsete arengulepete Kesk-Eesti pilootprojekti nõukogu liige ja VIROL esindaja, Indrek 

Kesküla, andis ülevaate Kesk-Eesti arenguleppe tekstis tehtavatest võimalikest 

muudatusettepanekutest. 

Toimub arutelu Kesk-Eesti arengulepe teksti osas. 

Otsustati: Kesk-Eesti arenguleppe VIROL esindajad teevad arengulepe teksti konkreetsed 

muudatusettepanekud ja esitavad need VIROL juhatusele. 

 

6. Informatsioon ja koosolekul algatatud küsimused 

Ants Orav – teavitab VIROL liikmeid riigi regionaalvaldkonnas tehtavates 

struktuurimuudatustest. Omavalitusjuhid tänavad Ants Oravat tehtud töö eest. 

 

Triin Varek tõstatab taas küsimuse kohtumisest Riigikogu liikmetega. 

Maido Nõlvak – millal toimub järgmine üldkoosolek? 

Otsustati: järgmise üldkoosolek toimub 30. septembril. 

Otsustati: 16. septembril toimub VIROL juhatuse liikmete ja üldkoosoleku liikmete ühine arutelu. 

 

 

(allkirjastatud digitaalselt) 

Einar Vallbaum     (allkirjastatud digitaalselt) 

üldkoosoleku juhataja     Riina Must 

       protokollija 


